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دکتر کریمی و دکتر صحرائیان در ساعات آغازین صبح روز چهارشنبه 

6 دی ماه 96 از مرکز رشد فرآورده های دارویی دانشگاه بازدید 

و از نزدیک در جریان روند فعالیت های این مرکز قرار گرفتند.

در این بازدید دکتر شریف زاده رییس دانشکده داروسازی و دکتر 

خویی رییس مرکز رشد فرآورده هایی دانشگاه به معرفی فعالیت ها 

و دستاوردهای این مرکز، پرداختند.

ابتــدا دکتــر شــریف زاده بــه بیــان پیشــینه فعالیت ایــن مرکز و 

نقــش آن در تأمیــن داروهــای موردنیــاز دوران جنــگ پرداخت 

ــن مرکــز در حــال حاضــر ایجــاد  ــاز ای ــن نی و گفــت: مهم تری

پــارک علــم و فنــاوری اســت.

Á  رونمایی از 0د قلم داروی جدید در آیندم
نزدیک

دارویی  فرآورده های  رشد  مرکز  معرفی  به  دکتر خویی  سپس 

دانشگاه پرداخت و گفت: این مرکز قدیمی ترین، بزرگ ترین و 

پربازده ترین مرکز رشد فراورده هایی دارویی کشور است و نزدیک 

به 50 قلم داروی با فناوری بالا را در طول 20 سالی که از فعالیت 

آن می گذرد تولید کرده است.

بازدید رییس و معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه از مرکز رشد فرآورده های دارویی

ایجاد پارک علم و فناوری، یکی از اولویت های 
دانشگاه
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وی با اشاره به فعالیت 10 شرکت دانش بنیان در این مرکز افزود: 

داروهای ضد سرطان، ضد ام اس و فاکتور هشت که اخیراً در این 

مرکز ساخته شده صرفه جویی ارزی قابل توجهی برای کشور داشته 

و توانسته از واردات داروهای مشابه تا حد زیادی جلوگیری کند.

دکتر خویی از رونمایی 10 قلم داروی جدید در آینده نزدیک 

خبرداد و گفت: 20 محصول دارویی در اردیبهشت ماه سال گذشته 

با حضور دکتر جهانگیری معاون اول رییس جمهور رونمایی شد. 

امیدواریم به مناسبت دهه فجر امسال هم 10 قلم محصول جدید 

که عمدتاً داروهای ضد سرطان هستند رونمایی و فضای تمیز 

جدید مرکز افتتاح شود.

Á تأکید بر حمایت از مراکز ر2د دانشگام
سپس دکتر کریمی، دکتر صحرائیان به همراه دکتر شریف زاده و 

دکتر آخوندی از بخش های مختلف 4 شرکت دارویی که مشغول 

فعالیت بودند بازدید کردند و مسئولان هریک از شرکت ها در زمینه 

محصولات تولیدی خود توضیحاتی را ارائه دادند. همچنین مراکز 

درحال ساخت و تأسیسات فنی این مرکز نیز مورد بازدید قرار گرفت.

بازدید  بازدید گفت: در  این  از  ارزیابی خود  رییس دانشگاه در 

از مرکز رشد  امروز به همراه دکتر صحرائیان  چندساعته ای که 

فرآورده های دارویی داشتیم، دکتر شریف زاده و دکتر خویی به معرفی 

فعالیت های این مرکز پرداختند و فرصت خوبی فراهم شد که از 

نزدیک با کارکنان، شرکت ها و فعالیت های این مرکز آشنا شویم.

وی بابیان اینکه مرکز رشد فرآورده های دارویی دانشگاه، بزرگ ترین 

مرکز رشد دارویی کشور است افزود: در این مرکز شرکت های 

دانش بنیان مستقر هستند و محصولات دارویی تولید می کنند. 

درواقع مفهوم دانشگاه نسل سوم هم این است که تحقیقات به 

محصول تبدیل شود.

از مراکز رشد دانشگاه گفت:  با تأکید بر حمایت  دکتر کریمی 

مرکز رشد فرآورده های دارویی برای کشور و دانشگاه از اهمیت 

بسزایی برخوردار است ازاین رو باید از بنیه علمی و محصولات 

این مرکز و مراکز مشابه حمایت بیشتری صورت گیرد.

رییس دانشگاه، تصریح کرد: امروز از شرکت های دانش بنیانی که در 

حال فعالیت بودند بازدید داشتیم و با مشکلات مرکز آشنا شدیم. 

دکتر خویی نیز تاکنون عملکرد خوبی داشتند و گزارش عملکرد 

چندساله این مرکز و همچنین مشکلات آن را مطرح کردند که 

قرار شد با هماهنگی دانشگاه برای برطرف شدن آن اقدام شود.

با نگاه  افزود: مطمئناً معاونت تحقیقات و فناوری دانشگاه  وی 

جامع و ملی دکتر صحرائیان که خود از محققان ارزشمند کشور 

است کمک خواهد کرد که این مرکز بیش ازپیش به رشد روزافزون 

خود ادامه دهد.

دکتر کریمی ایجاد پارک علم و فناوری را از اولویت های دانشگاه 

دانست افزود: امیدواریم با حمایت های وزارت بهداشت و معاونت 

علمی و فناوری ریاست جمهوری و دانشگاه موانعی که پیش روی 

ایجاد پارک علم و فناوری است برطرف شود.

وی تصریح کرد: شرکت های دانش بنیان پس از گذشته 5 تا 7 

سال استقرار در مرکز رشد باید به پارک علم و فناوری منتقل 
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انتظار  شوند تا جای کار برای شرکت های دیگری که در صف 

هستند باز شود.

بابیان اینکه درمجموع اقدامات  دکتر کریمی در پایان سخنان 

خوبی تاکنون صورت گرفته است افزود: باوجود هماهنگی مشترک 

دکتر شریف زاده و دکتر خویی می توان آینده روشنی را برای این 

مرکز متصور شد.

Á مراکز ر2د و ماندگاری نخبگان در کشور
سپس دکتر صحرائیان معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه یکی 

از فواید مراکز رشد را جلوگیری از فرار نخبگان دانست و افزود: 

مراکز رشد باعث جذب بسیاری از نخبگان و ماندگاری آنان در 

کشور می شوند.

وی افزود: یکی از تفاوت های ما با کشورهای غربی وجود منابع 

انسانی بسیار خوب است که گاهی زیرساخت ها و فضای فیزیکی 

ما مجال کار این نیروی انسانی پخته و کارآمد را ندارد. درحالی که 

توسعه مراکز رشد باعث جذب این افراد و اجرای پروژه های محصول 

محور آنان و درنهایت ارتقا سلامت جامعه و کاهش هزینه های 

درمان می شود.


